

Monopod Traveller Premium Mono 170

Einbeinstativ

GB Operating instruction

D Bedienungsanleitung

i Note

- Do not completely loosen the twist-on connecting devices. You only need to loosen them 0.5 rotations to make adjustments. If you loosen them more, components of the tripod could fall out.
- This tripod is also equipped with a universal mounting plate so that supporting heads can be used other than the one that came attached to the tripod. The mounting plate can be used with both 1/4" and 3/8" threads.
- The rubber foot of the monopod can be unscrewed and exchanged with the metal spike included in the transport bag.

Warranty Disclaimer

Hama GmbH & Co. KG assumes no liability and provides no warranty for damage resulting from improper installation/mounting, improper use of the product or from failure to observe the operating instructions and/or safety notes.

i Hinweis

- Lösen Sie die Drehklemmen nicht vollständig. Es genügt, sie lediglich 0,5 Umdrehungen zu lösen, um Einstellungen vorzunehmen. Es können sonst Komponenten des Statives herausfallen.
- Dieses Stativ verfügt über eine universelle Montageplatte, so dass neben dem im Auslieferungszustand montierten auch andere Stativköpfe eingesetzt werden können. Die Montageplatte besitzt dazu eine Wendschraube für 1/4" und 3/8" Gewinde.
- Der Gummifuss des Statives kann abgeschraubt und gegen die in der Transporttasche beiliegenden Metallspitze ausgetauscht werden.

Haftungsausschluß

Die Hama GmbH & Co. KG übernimmt keinerlei Haftung oder Gewährleistung für Schäden, die aus unsachgemäßer Installation, Montage und unsachgemäßem Gebrauch des Produktes oder einer Nichtbeachtung der Bedienungsanleitung und/oder der Sicherheitshinweise resultieren.

hama®

Hama GmbH & Co KG
D-86652 Monheim
www.hama.com

All listed brands are trademarks of the corresponding companies. Errors and omissions excepted, and subject to technical changes. Our general terms of delivery and payment are applied.

00004267/07.14